

## Extraordinary General Meeting Resolutions

## قرارات إجتماع الجمعية العامة غير العادية

Ahli Bank SAOG held an Extraordinary General Meeting at W Muscat Hotel and via the electronic platform for general meetings through Muscat Clearing and Depository's website ([www.mcd.gov.om](http://www.mcd.gov.om)), at 3:00 pm on Wednesday, 6th of July 2022 and the Shareholders' approved the following:

تم عقد إجتماع الجمعية العامة غير العادية للبنك الأهلي ش.م.ع.ع. في تمام الساعة 3:00 من مساء يوم الأربعاء الموافق 6 يوليو 2022م بفندق ديليو مسقط و عبر المنصة الإلكترونية لأنعقاد الجمعيات العامة على موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع ([www.mcd.gov.om](http://www.mcd.gov.om))، ولقد تمت الموافقة على البنود التالية من قبل المساهمين:

1. The issuance of up to 75,000,000 Perpetual Additional Tier I Capital Instruments (Bonds) on a private placement basis, comprising 50,000,000 Bonds and a Green Shoe Option of up to an additional 25,000,000 Bonds, at a price of RO 1.005 per Bond (comprising a nominal value of RO 1 per Bond and issue expenses of 5 Baizas per Bond), aggregating up to RO 75,375,000 subject to obtaining all required approvals from the Central Bank of Oman and the Capital Market Authority.
2. Authorize the Board of Directors of the Bank to do all such acts as may be required to give effect to Agenda Item (1).

1. إصدار سندات رأس مال إضافي من المستوى الأول (Additional Tier I Capital Instruments) في شكل سندات دائمة عن طريق الإكتتاب الخاص بحد أقصى و قدره 75,000,000 سند، و التي تشمل 50,000,000 سند و خيار الإضافة بعدد يصل إلى 25,000,000 سند إضافي، بقيمة تبلغ 1.005 ريال عماني للسند الواحد (تتكون من قيمة اسمية 1 ريال عماني لكل سند و مصروفات إصدار 5 بييسة لكل سند)، يصل إجمالي المبلغ إلى 75,375,000 ريال عماني، شريطة الحصول على جميع الموافقات المطلوبة من البنك المركزي العماني و الهيئة العامة لسوق المال.

2. تفويض مجلس إدارة البنك للقيام بجميع الأعمال و التصرفات المطلوبة لتنفيذ البند رقم (1).

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير

Habib Murtadha Al Hamaid  
Corporate Secretary &  
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد  
أمين سر مجلس الإدارة  
ومسؤول علاقات المستثمرين

Ahli Bank S.A.O.G  
P.O Box 545, PC 116,  
Mina Al Fahal, Sultanate of Oman  
Tel: (+968) 24577000  
Fax: (+968) 24568001

info@ahlibank.om | www.ahlibank.om

البنك الأهلي ش.م.ع.ع.  
ص.ب ٥٤٥، الرمز البريدي ١١٦  
ميناء الفحل، سلطنة عمان  
هاتف: ٢٤٥٧٧٠٠٠ (+٩٦٨)  
فاكس: ٢٤٥٦٨٠٠١ (+٩٦٨)